
Protokot NrXXI I/2012 
z obrad sesji Rady Gminy w Olszanicy 

odbytej w dniu 3 0 pazdziernika 2012r . 

Na stan 15 radnych Rady Gminy w Olszanicy w obradach XXII sesji uczestniczyto 
14 radnych, 1 nieobecny usprawiedliwiony Franciszek Romanek. 
Lista obecnosci w zatqczeniu/zat. nr 1 / . 

W sesji uczestniczyli rowniez sottysi z terenu gminy, dyrektorzy ZSP, pracownicy 
Urzedu - lista obecnosci w zatqczeniu / zat, nr 2/ . 

Obrady rozpoczeto o godz. 1 2 0 0 w sali narad Urzedu Gminy, a zakonczono o godz. 
14 3 0 . 
Obrady prowadzit Przewodniczqcy Rady Gminy Tadeusz Darosz. 

Do pktu 1 porzadku obrad - Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocnosci obrad. 

Przewodniczqcy Rady Gminy Tadeusz Darosz otworzyt obrady 
XXII sesji. Na wstQpie powitat wszystkich radnych , Wojta Krzysztofa Zapate, Skarbnik 
Lucyn? Weremiriskq, sottysow z terenu gminy i pracownikow Urzedu. 

Przewodniczqcy Rady poinformowat, ze radni w zawiadomieniach otrzymali 
proponowany porzqdek obrad / zat. Nr 3 / , ktory zostat przez niego odczytany. 

Zapytat rowniez czy radni maja. jakies inne propozycje. Radni nie wniesli zmian 
do przedstawionego porzqdku obrad. Natomiast Przewodniczqcy Rady zawnioskowat 
0 wprowadzenie do porzadku obrad dwoch kolejnych projektow uchwat , ktore byty 
przedmiotem obrad na posiedzeniu statych komisji Rady Gminy i zostaly wydane 
pozytywne opinie, a mianowicie do pktu 4 
ppkt 1 0 / zmiany uchwaty wtasnej Nr XXXI11/220/2009 z dnia 8 grudnia 2009r . 
dotyczqcej trybu udzielenia i rozliczenia dotacji dia przedszkoli, szkot i placowek 
prowadzonych na terenie Gminy Olszanica przez inne niz Gmina Olszanica osoby prawne 
1 osoby fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidtowosci ich wykorzystania. 
p p k t l l / zgtoszenie kandydata na cztonka Powiatowej Rady Zatrudnienia w Lesku. 

Przewodniczqcy Rady poddat pod gtosowanie porzqdek sesji wraz 
z zaproponowanymi zmianami w wyniku ktorego zostat przyjety jednogtosnie - 14 
gtosami „za". 

Do pktu 2 porzadku obrad - Przyjecie protokotu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowat, ze protokot XXI sesji zostat 
sporzqdzony i przez niego podpisany. 
Nie wniost zadnych uwag. Ponadto kazdy z radnych mogt sie z nim zapoznac w biurze 
Rady Gminy oraz kserokopia protokotu zostata przestana tym, ktorzy sobie tego zyczyli. 
Protokoty w wyniku gtosowania zostaty przyj^te jednogtosnie - 1 4 gtosami „za". 

Do pktu 3 porzadku obrad - Informacja Wojta o pracy miedzysesyjnej. 

Wojt Gminy Krzysztof Zapata poinformowat radnych, ze w okresie 
miedzysesyjnym zajmowat si? sprawami: 
1 . W zwiqzku z ogtoszonym konkursem przez Marszatka na obiekty oswiatowe 

ztozylismy wniosek na rozbudow? szkoty w Uhercach Mineralnych na kwot? 1 mln zt. 
Do opracowana wniosku zaangazowana zostata grupa profesjonalna z zewnqtrz, 
l iczymy,, ze uda nam si? wygrac ten konkurs. 

2 . Prace na obiekcie budowanej hali sportowej w Uhercach Mineralnych na dzien 
dzisiejszy jest zgodny z harmonogramem. 

3 . Kontrole, ktore byty w Urzedzie zakonczyty si? wynikiem pozytywnym. 
4. Odbyto si? spotkanie w sprawie SP ZOZ w Lesku i stqd ta przed sesja wizyta Pana 



Starosty oraz Dyrektora SP ZOZ. 
5. Uczestniczyt w uroczystosci zwiazanej z pasowaniem ucznia w ZSP w Olszanicy. 
6. Na biezqco monitorowane sa. prace zwiazane z wykonaniem chodnika w Stefkowej. 
7. Podziekowat sottysowi wsi Stefkowa Panu Andrzejowi Skibie koordynatorowi projektu 

za osobiste zaangazowanie si? w odremontowanie przydroznych kapl iczek. 

Do pktu 4 porzadku obrad - Podjecie uchwat w sprawach: 

1 / podziatu Gminy Olszanica na okrggj wyborcze, ustalenie ich granic i numerow oraz 
liczby radnych wvbieranvch w kazdym okregu wyborczym. 

Projekt uchwaty przedstawit Sekretarz Gminy Robert Petka. Poinformowat, ze 
propozycje podziatu na okregi wyborcze wynikajq z nowych przepisow i byty 
konsultowane z radnymi oraz projekt uchwaty zostat zaakceptowany przez Komisarza 
Wyborczego w Krosnie. 
Uwag, zapytan nie byto. Przewodniczqcy Rady poddat uchwat? pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podj?ta 13 gtosami „za", 1 nieobecny podczas gtosowania. 

Przewodniczqcy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podj?ta. 

2 / wytonienia cztonka do Rady Spotecznej dziatajacej przy Samodzielnym Zespole 
Opieki Zdrowotnej w Lesku iako przedstawiciela Gminy Olszanica, 

Projekt uchwaty przedstawit Sekretarz Gminy. Poinformowat, ze na posiedzeniu 
statych Komisji Rady Gminy jednogtosnie wytypowano Pana Edwarda Gocata, ktory 
wczesniej tez byt cztonkiem i wyrazit zgod?. 
Uwag, zapytan nie byto. Przewodniczqcy Rady poddat uchwat? pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podj?ta 13 gtosami „za", 1 nieobecny podczas gtosowania. 

Przewodniczqcy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podj?ta. 

3 / uchwalenia Programu usuwania wyrobow zawieraiqcych azbest z terenu Gminy 
Olszanica. 

Projekt uchwaty przedstawit Wojt Gminy. Poinformowat, ze jest to kontynuacja 
Programu Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i f inansowane b?dzie tylko 
utylizacja i transport. Potrzeby w tym zakresie b?dzie mozna zgtaszac do 1 5 listopada 
kazdego roku. 
Uwag, zapytan nie byto. Przewodniczqcy Rady poddat uchwat? pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podj?ta 13 gtosami „za", 1 nieobecny podczas gtoswania. 

Przewodniczqcy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podj?ta. 

4 uzgodnienia projektu uchwaty Sejmiku Wojewodztwa podkarpackiego w sprawie 
Parku Kraiobrazowego Gor Stonnych. 

Projekt uchwaty przedstawit Wojt Gminy. 
Uwag, zapytan nie byto. Przewodniczgcy Rady poddat uchwat? pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podj?ta 13 gtosami „za", 1 nieobecny podczas gtosowania. 

Przewodniczqcy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podj?ta. 

5/ wyrazenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomosci stanowiacych wtasnosc 
Gminy Olszanica. 

Projekt uchwaty przedstawit Wojt Gminy. Dodat, ze zebranie wiejskie wydato 
pozytywna opini?. Ponadto Nadlesnictwo oswiadczyto, ze droga nie b?dzie zamkni?ta 
tylko ogolnodost?pna. 
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Uwag, zapytan nie byto. Przewodniczqcy Rady poddat uchwat? pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podjeta 12 gtosami „za", 1 wstrzymat si?, 1 nieobecny 
podczas gtosowania. 

Przewodnicza_cy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podj?ta. 

6/ oddania w uzytkowanie wieczyste nieruchomosci gruntowej. 

Projekt uchwaty przedstawit Wojt Gminy. 
Uwag, zapytan nie byto. Przewodniczacy Rady poddat uchwat? pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podj?ta 13 gtosami „za", 1 nieobecny podczas gtosowania. 

Przewodniczacy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podj?ta. 

7/ wyrazenia zgody na zamian? nieruchomosci potozonych w miejscowosci Olszanica. 

Projekt uchwaty przedstawit Wojt Gminy. Dodat, ze na dziatce b?dzie urza_dzony 
parking, ktory jest niezb?dny przystarym cmentarzu. 
Uwag, zapytan nie byto. Przewodniczacy Rady poddat uchwat? pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podj?ta 13 gtosami „za", 1 nieobecny podczas gtosowania. 

Przewodniczacy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podj?ta. 

8/ uchwalenia Programu Wspotpracy Gminy Olszanica z organizacjami pozarzadowymi i 
innymi podmiotami prowadzacymi dziatalnosc pozytku publicznego na terenie Gminy 
Olszanica w 2 0 1 3 roku. 

Projekt uchwaty przedstawit Wojt Gminy. 
Uwag, zapytan nie byto. Przewodniczacy Rady poddat uchwat? pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podj?ta 13 gtosami „za", 1 nieobecny podczas gtosowania. 

Przewodniczqcy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podj?ta. 

9/ okreslenia wysokosci stawek podatku od nieruchomosci. 

Projekt uchwaty przedstawit Wojt Gminy i poinformowat, ze jest zawnioskowana 
1 0 % podwyzka w stosunku do stawek ub. roku, ale mimo to nie sq to stawki w gornej 
wysokosci. Ponadto w osciennych gminach stawki podatkowe sa. znacznie wyzsze. 
Uwag, zapytan nie byto. Przewodniczacy Rady poddat uchwat? pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podj?ta 10 gtosami „za", 2, przeciw, 1 wstrzymuja_cy si?, 
1 nieobecny podczas gtosowania. 

Przewodniczacy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podj?ta. 

1 0 / Zmianv uchwaty Nr XXXI11/220/2009 z dnia 8 grudnia 2009r . dotyczacei trvbu 
udzielenia i rozliczenia dotacji dla przedszkoli, szkot 8 placowek prowadzacych na 
terenie Gminy Olszanica przez inne niz Gmina Olszanica osoby prawne i osoby fizyczne 
oraz trybu i zakresu kontroli prawidtowosci ich wykorzystania. 

Projekt uchwaty przedstawit Wojt Gminy. 
Uwag, zapytan nie byto. Przewodniczqcy Rady poddat uchwat? pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podj?ta 13 gtosami „za", 1 nieobecny podczas gtosowania. 

Przewodniczqcy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podj?ta. 

1 1 / zgtoszenia kandvdata na cztonka Powiatowej Rady Zatrudnienia w Lesku. 

Projekt uchwaty przedstawit Sekretarz Gminy. Poinformowat, ze na komisjach 
Rady Gminy zaproponowano zgtoszenie kandydatury Wojta Gminy Olszanica Pana 
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Krzysztofa Zapate. Ponadto dodat, ze przepisy nie okreslaja. jak i organ jest wtasciwy do 
wytypowania kandydata i zgodnie z zasada. domniemania kompetencji rady gminy 
(art.18 ust. 1 ustawy o samorzqdzie gminnym) -o rganem wiasciwym pozostaje Rada 
Gminy w Olszanicy. 
Uwag, zapytan nie byto. Przewodniczqcy Rady poddat uchwate pod gtosowanie 
w wyniku ktorego zostata podjeta 13 gtosami „za", 1 nieobecny podczas gtosowania. 

Przewodniczqcy Rady stwierdzit, ze uchwata zostata podjeta. 

Do pktu 5 porzadku obrad - Informacja o stanie realizacji zadan oswiatowych w gminie. 

Informacje o stanie realizacji zadan oswiatowych w gminie przedstawita pani 
Lucyna Pocztanska - informacja stanowi zata_cznik do niniejszego protokotu. 

Do pktu 6 porzadku o b r a d - Interpelacje radnych. 

Zgtoszono nastepuja.ce interpelacje: 
1 / Edward Gocat - majqc na uwadze podwyzszenie stawek podatkowych , brosz? , aby 

ich sciqgalnosc byta prawidtowa. 
2 / Piotr Dendura - czy sa_ prowadzone prace nt. zmian kwalifikacji drog. 
3 / Bronistaw Kowalewski - jak imi odznaczeniami uhonorowano nauczycieli z okazji ich 

swieta, 
- j ak zostat zabezpieczony majatek po zamknietych szkotach i co z pedagogiem 

szkolnym, 
- czy Wojt odbyt spotkanie z Prezesem Podkarpackiego banku Spdtdzielczego, 
- j a k bedzie przebiegata budowa kaplicy cmentarnej J a k i bedzie krzyz, kto bedzie 
wykonawca przyta_czy i czy jest zgoda na przejscie przez tory kolejowe. 

Do pktu 7 porzadku obrad - Wolne wnioski i zapytania. 

W punkcie tym gtos zabrali: 
1 . Radny Marian Solon - kto wygrat przetarg na odsniezanie i czy byta weryfikacja drog, 
2. Radny Piotr Dendura - czy byt przetarg na dostarczanie energii elektrycznej, 
3. Radna Teresa Skarbiriska - jak wyglqda sprawa dofinansowania remontu wodociqgu 

z innych zrodet, 
- czy obiecana Komisja byta na drogach, 
- jes t potrzeba usuniecia suchych konarow na drzewie koto kapliczki. 

4. Radny Bronistaw Kowalewski - jest potrzeba oswietlenie koto osrodka zdrowia punktu 
stomatologicznego, 
- j a k wygla_da sprawa zabezpieczenia na zime koz w osrodku MARKOT, 

5. Sottys Krzysztof Mikotajczyk - istnieje pilna potrzeba ustawienie 2 lamp przy 
krzyzowce na Rudenke. 

6. Sottys Kazimierz Ortowski - jest potrzeba naprawy parkingu koto osrodka zdrowia, 
uprzqtniecia placu koto stacji kolejowej, porzqdkowania w lesie i wyciecia suchego 
d?bu oraz udroznienia rowu od kapliczki do cmentarza . 

Do pktu 8 porzadku obrad - Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski . 

Odpowiedzi udzielit na niektore interpelacje i wolne wnioski Wojt Gminy Krzysztof 
Zapata, a mianowicie: 
- byto kilka kontroli deklaracji podatkowych i nie wypadty one najlepiej. Dlatego teraz 

jestesmy zmuszeni do czestszej kontroli , 
- oprocz tych drog, ktore posiadaja. statut drogi publicznej, inne drogi nie odpowiadajq 

parametrom drog publicznych, 
- nie przyznajemy medali dla nauczycieli, a jedynie nagrody Wojta i w tym roku 
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Nagrodzeni zostali dyrektorzy obu ZSP i wicedyrektorka w ZSP w Olszanicy. Ponadto 
uczestniczytem w akademiach, 

- majqtek szkolny w Wankowej zostat zabezpieczony, zostat on spisany. Czesc 
przekazano do szkoty w Olszanicy i Radzie Soteckiej w Wankowej. W jednym 
pomieszczeniu miesi si? siedziba Nadlesnictwa. Natomiast w Stefkowej jest 
przygotowywane spotkanie z radnymi, sottysem i swietl icowym, gdyz wyst?puje 
problem z paniq, ktora wynajmuje mieszkanie, ale obecnie w nim nie zamieszkuje, 
w Paszowej moze dokonczymy spraw? sprzedazy, 

- odbyto si? spotkanie z Prezesem Banku, 
- prace przy kaplicy cmentarnej b?da_ kontynuowane po zapisie srodkow w 

przysztorocznym budzecie gminy. 
- w projekcie jest zapis, ze krzyz przy kaplicy cmentarnej ma bye betonowy, ale sq 

propozyeje by byt metalowy i to jest wszystko uzgadniane z projektantem, natomiast 
przyta.cz energii i przejscie pod torami jest w gestii Zaktadu Energetycznego, 

- zlecono juz spraw? zlikwidowania przyczyny nie swiecenia lampy koto osrodka 
zdrowia, 

- przetarg na odsniezanie w Orelcu wygrat p. Dobrowolski, w Uhercach Mineralnych Pan 
Putuczko, a w Rudence p. Bobrecki. W pozostatych sotectwach pozostali z roku 
poprzedniego, gdyz nie byto na wykonawcow zadnych skarg, 

- w sprawie energii elektrycznej prowadzone jest postepowanie przetargowe, 
- aby dofinansowac wodociqg wiejski Rada Gminy musi podjqc uchwat?, w kto rej okresli 

zasady finansowania, bo nie ma zadnych programow, z ktorych mozna by byto 
skorzystac w tej materi i , 

- usuni?cie suchych konarow koto kapliczki zostato juz zlecone, 
- sprawa drogi koto Panstwa Sm?dr6w i Jaworskich jest tematem konfl iktowym i na 

spotkaniu powiedziatem, ze jesli nie dojdzie do porozumienia do sprawa znajdzie swoj 
finat w sadzie, 

- prawdopodobnie MARKOT b?dzie zlikwidowany i bye moze zabrane zostana. te kozy, 
ale jest jeszcze wzgl?dna pogoda i nic ztego si? nie dzieje, 

- ustawienie nowych lamp na krzyzowce do Rudenki to obecnie moze bye tylko wniosek 
do przysztorocznego budzetu gminy, 

- w Planie Urza_dzania Lasu uj?to wyci?cie drzew ( brzozy) i jest decyzja na wyci?cie 
zakrzaczen koto PKP, 

- udroznienie rowu zgtosimy do Zarzqdu Drog. 

Do pktu 9 porzadku obrad - Zakonczenie sesji. 

Przewodnicza_cy Rady stwierdzit, ze w zwiqzku z wyczerpaniem porzqdku obrad 
zamyka obrady XXII sesji Rady Gminy w Olszanicy. 

Na tym protokot zakonczono. 
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